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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Helder Helmond wil voorstellen om de kerstmarkt en de ijsbaan om te wisselen. Dat betekent dat de 
kerstmarkt zou komen op het voorterrein bij het kasteel. En dat de ijsbaan op de kop van de Markt zal 
worden gerealiseerd. Vooropgesteld willen wij stellen dat het een prima zaak is dat er in Helmond weer een 
kerstmarkt komt en dat er een keer een ijsbaan, in het centrum, zal zijn. Overigens hebben we al meer dan 
100 jaar dé ijsbaan van boer Kuijpers in Binderen; maar dat terzijde. 
 
Waarom ons voorstel? 
Met name het verplaatsen van de ijsbaan naar de Markt is ons ingegeven omdat er geruchten gaan dat de 
financiering vooralsnog niet rond zou zijn. De Markt biedt ons inziens veel meer mogelijkheden voor wat 
mogelijke sponsoring van o.a. naast- en nabijgelegen horeca, winkels en bedrijven. 
Wij denken verder dat de ambiance van het kasteel een prachtig decor is voor de te houden kerstmarkt. Wij 
verwachten dat deze markt hier veel beter tot zijn recht zou kunnen komen. Samen mét het kasteel krijg je 
op deze wijze de suggestie van een dorpje. 
 
Wij vertrouwen er op dat u ons idee serieus in overweging zult nemen. 
In afwachting van een positieve reactie, verblijven wij. 
 
Hoogachtend en met vriendelijke groet, 
Namens leden, bestuur en fractie, 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
I.a.a. de media 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Er is een viertal redenen, waarom wij hebben gekozen om medewerking te verlenen aan het evenement 
Helmond Winterstad – door u de ijsbaan genoemd – op het voorterrein van het Kasteel. Voorafgaand aan 
deze keuze is er door ons uitvoerig onderzoek gedaan o.a. met inschakeling van de expertise van 
Winterland Maastricht. 

a. Het is een langdurig evenement van ca. 6 weken. Dat zou het houden van de weekmarkten op 
woensdag en zaterdag in die gehele periode verhinderen. Dat lijkt ons onwenselijk en onmogelijk. 
De weekmarkten hebben, zoals bekend, preferente rechten. 

b. Het evenement neemt zodanig veel ruimte in beslag, dat de plaatsing ervan op de Markt ruimtelijk 
niet mogelijk is mede omdat er ook nog ruimte moet zijn voor bijvoorbeeld calamiteitenroutes e.d.. 

c. Het verzoek van de organiserende stichting is gericht op de locatie Kasteel en niet op de Markt als 
locatie 

d. De te organiseren kerstmarkt past o.i. beter in het winkelcentrum, in de aanloopstraten en een deel 
van de Markt. 

Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 


